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1. Nyt fra elevrådet/elever 
Elevrådet er ved at blive nedsat. 
Der er kommet nye lærerkræfter til, og de er i gang med at etablere et ”rigtigt” valg. 
Der bliver sat fokus på, at elevrådet bliver engagerede med flere aktiviteter som 
f.eks. legepatruljer, mentorordning.  
 

2. Konstituering af bestyrelsen. 
Nikolaj Aarø-Hansen er udtrådt af bestyrelsen og derfor skal vi have en ny formand 
og næstformand. 
Da bestyrelsen ikke er fuldtallig fremmødt, venter vi til næste møde med 
konstitueringen.  
 

3. Skoleårets begyndelse og kommende tiltag. 
Skoleåret er begyndt godt, alle lærere har været på kursus i målstyret læring. 
Skolen har engageret firmaet Procesguide.dk til at hjælpe med udviklingen af fælles 
børnesyn og værdier. Hele personalet deltager i et foredrag med James Nottingham 
den 8.10 klokken 17-20 i Løgstruphallen arrangeret af Løgstrup Skole og Overlund 
Skole i fællesskab. Skolebestyrelsen er meget velkommen til at deltage. 
Klik her 
Skolebestyrelsens rolle i processen er vigtig, derfor bør vi nu afsætte tid til 
drøftelser på de kommende møder. 
Der blev orienteret om vores fokusområder i målstyret og synlig læring. 
Der bliver etableret et tættere samarbejde med Houlkærskolen i den kommende tid. 
De omkringliggende ungdomsuddannelser er også interesserede i et samarbejde. 
Processen omkring værdier og børnesyn starter op lige før jul, og det bliver en 
længerevarende proces. Bestyrelsens rolle er ikke helt tydelig endnu, men vi skal 
selvfølgelig inddrage så meget som muligt. 
 

4. Flytningen af Overlund Skole til Vinkelvej. 
Forvaltning har nedsat en styregruppe. Derudover er der ansat et firma: Go´ Proces 
fra Aarhus til at udvikle et fælles værdigrundlag for de to skoler, der skal bo under 
samme tag. Processen frem mod to skoler under samme tag, med fælles 
værdigrundlag kommer til at ske i tæt samarbejde med alle interessenter, arkitekt, 
personale, børn, forældre osv. Der oprettes en fælles platform for formidling og 
inddragelse. Der planlægges med indflytning til august 2019. 
Peter orienterede om processen. Involvering af bestyrelsen er noget af det første, 
der sker sammen med Rosenvængets bestyrelse. 

https://www.youtube.com/watch?v=HVsRvVgi4J4
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5. Parkeringspladser. 

Fortsættelse af drøftelse fra mødet den 17.6.  
Overlund Skole ”ejer” den store parkeringsplads, medens pladsen på Tværvej ejes 
af Viborg Kommune og administreres af Boligselskabet Viborg.  
Der er sat endnu et skilt op i busbanen på den store parkeringsplads, så det er helt 
forbudt at køre ind fra begge ender. 
Politiet har vurderet, at trafiksikkerheden er i orden på Tværvej. 
 

6. Personalesituationen 
Herunder behovet for at sammenlægge klasser af økonomiske årsager, herunder 
drøftelse af evt. principper for klassesammenlægning og kommunikation. 
Vi uddybede processen omkring sammenlægningen af 9. klasserne. Erfaringerne 
tager vi med videre. 
 

7. Forslag til møderække. 
2.9.  7.10. 2.12. 3.2. 2.3. 4.5. 1.6. 
 
Datoerne blev vedtaget 
 

8. Nyt fra skolen.  
 
9. Meddelelser. 

IPads, maling af SFO 
Alle elever i 0. til 2. klasse har fået udleveret Ipads, så de bliver inddraget i 
undervisningen efterhånden. 
 
SFO´en tager fat på indretning af Satellitten i de pædagogiske diskussioner i den 
kommende tid. 
 

10. Evt 
En opfordring til at prioritere ture ud af huset. 
 
Ringetiderne blev problematiseret, men det er svært at gøre noget ved. 
 
Referent Berit Pold    

 


